第22届全球华人计算机教育应用大会住宿回执单
GCCCE 2018 Accommodation Reservation Form

請將回執填寫好，於 2018年4月20日前發至郵箱（gccce2018_accom@163.com ），逾期不候。
[bookmark: _GoBack]Please complete the form, and return it via e-mail (gccce2018_accom@163.com ) by 20 April, 2018.

	姓名
Name
	
	性別
Gender
	□ 男 Male     □ 女 Female

	論文編號
Paper ID
	
	國家/地區
Country/Region
	

	單位
Institution
	

	入住日期
Check-in Date
	___  May 2018
	退房日期
Check-out Date
	___  May 2018

	住宿要求
Needs
	 □ 獨住 Live alone                                      □ 合住 Double up

	電話
Phone
	
	電子郵箱
E-mail
	

	備註
Remarks
	



說明 Notes：
1. 我們預訂了華師大廈酒店和裕通酒店的標準間，可供2人入住，原則上建議參會者儘量兩人合住一間。房間價格約為 300 - 400元人民幣/房/天（GCCCE 2018與會者折扣價），酒店可能加收10%服務費。
We’ve booked Standard rooms of Hua Shi Hotel and Yu Tong Hotel. Double up is recommended for every room. Room rate is approximately 300 - 400 RMB per room per night (special rate exclusively for GCCCE 2018 participants), and it is subject to 10% service charge per room per night.
2. 根據與酒店的約定，一般可以從5月 24 日開始入住，5 月 29 日退房。如有特殊需求（如延長一天），請辦理入住時與酒店溝通確認。
Room reservation period: 24 May, 2018 to 29 May, 2018. If you have special needs (e.g. an extra one-day stay), please contact the hotel registration when you check in.
3. 房源緊張，先到先得，請儘早回復，我們儘量安排。如未能滿足您的要求，請諒解。
Only a limited number of rooms are available. Rooms are allocated on first-come-first-serve basis. Please reply as soon as possible, and accept our apology for not necessarily meet your needs.
4. 特殊情況下房間價格和房型或許會有變化，請諒解。
Room rates and room types are subject to change under special circumstances. 
5. 如有特殊問題，請聯繫大會 gccce2018@m.scnu.edu.cn 。
For questions, please contact us via e-mail gccce2018@m.scnu.edu.cn .
